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Het nieuwe programma van 
GCN “Herinneringen”

Over de buitenlandse campagnes met overvloedige tekenen, wonderen en krachtige werken

Tijdens de Uganda Holy Gospel Campagne werden 2000 mensen genezen van AIDS en vele inheemse ziekten. De lammen gingen wandelen en springen, de doven gingen horen, en de stommen gingen spreken. 
Terwijl de ontzagwekkende kracht van God geopenbaard werd, werd er een verslag uitgezonden via CNN, een Amerikaanse Nieuwszender. Dr. Jaerock Lee bevestigde dat Jezus de Redder is voor de gehele mensheid 
met zijn boodschap en kracht in de buitenlandse campagnes in Pakistan, Kenia, de Filippijnen, Rusland, Duitsland, Peru, DR Congo, USA, Israël en Estland. (Rechtsonder: Oudste Johnny J. Kim, MC van “Herinneringen”)
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GCN (www.gcntv.org) zendt programma’s 
uit die het heiligheid evangelie proclameren 
en de krachtige werken laat zien! Het 
nieuwe programma, “Herinneringen over de 
buitenlandse campagnes” heeft vele positieve 
reactie gebracht bij de kijkers. Het programma 
wekt de emoties van die dagen op en laat de 
kijkers herinneren over Dr. Jaerock Lee’s 
buitenlandse campagnes, waar Gods krachtige 
werken op grote wijze werden geopenbaard.

De Manmin Central Church opende in 
1982, en na drie beproevingen, bevestigde 
de gemeente haar fundamenten om de 
wereldzending te vervullen en namen 
hiermee een tweede stap in 2000. De eerste 
episode geeft een levendige beschrijving 
van Dr. Jaerock Lee’s Uganda Holy Gospel 
Campagne 2000, door de partners die met 
hem gingen.

Dr. Lee zei tijdens de persconferentie voor 
de campagne, “U zult zien hoe almachtig en 
groot God is. U zult het uit de eerste hand zien 
en aangeraakt worden door Gods grote en 
ontzagwekkende werken.” 

Zoals hij zei, een groot aantal voorgangers 
werden veranderd en genezen tijdens het 
seminarie voor de Gemeente leiders, welke 
gehouden werden onder het thema van 
“Sleutels tot Gemeente opwekking” van 5 
tot 6 juli 2000. Van 7 juli en de daarop drie 
volgende dagen, werd de Uganda Holy Gospel 
Campagne gehouden in Kampala Park. De 
gemeente teams die optraden, zongen de 
liederen in het Engels en in de plaatselijke taal, 
en brachten traditionele Koreaanse dansen in 
de volheid van de Geest en brachten vurige 
reacties teweeg bij de plaatselijke bevolking 
die aanwezig waren. 

Bovenal, de boodschappen van Dr. Lee 
“God de Schepper”, “Waarom is Jezus onze 
enige Redder?” en “God de Genezer” samen 
met zijn gebed voor de zieken zorgden ervoor 
dat er explosieve werken van genezing 
gebeurden. Een vrouw die niet in staat 
was om te wandelen voor 23 jaren, ging 
wandelen en springen. Een man waarvan 
een been korter was dan de andere, ging het 
kortere been aangroeien tot dezelfde lengte 

als het andere been! Vele mensen werden 
genezen van ernstige brandwonden, polio, en 
verlammingen. Om er nog aan toe te voegen, 
velen die doof waren, gingen horen, de 
stomme gingen spreken en de blinden gingen 
zien. Mensen werden genezen van aids en 
vele soorten van inheemse ziekten.

Degenen die de campagnes probeerden te 
verstoren, bekeerden zich in tranen toen zij 
de onvoorstelbare werken van Gods kracht 
zagen. Deze Uganda campagne liet mensen 
beseffen dat Gods voorziening voor Manmin 
werd vervuld zonder enige fout ondanks de 
verschillende soorten van verstorende acties 
die werden ondernomen. De scenes van de 
campagne omgeving werden uitgezonden 
via de nationale publieke stations, U-TV en 
C-TV, vanaf de eerste dag. Verschillende 
nieuwsprogramma’s hebben ook verslag 
uitgebracht over de campagne.

C N N ,  e e n  A m e r i k a a n s e  k a b e l 
nieuwsuitzender, heeft een verslag uitgebracht 
over de campagne. Het was een moment om 
te beseffen hoe groot de invloed van uitzenden 

is. Het heeft ook het fundament gelegd voor 
Manmin om GCN op te richten, welke nu in 
bijna 170 landen uitgezonden wordt. 

 “Herinneringen over buitenlandse 
campagnes” werd als première uitgezonden 
op 17 december 2013, en de eerste twee 
episodes gingen over Uganda Holy Gospel 
Campagne 2000, welke de weg opende 
voor de bediening in 54 Afrikaanse landen. 
De volgende episode zal gaan over de 
Pakistan United Campagne, welke het 
bijna onneembare Islam land schudde met 
de werken van de Geest. Het wordt ook 
gevolgd door de overweldigende momenten 
van de India United Campagne, welke 
meer dan 3 miljoen mensen aantrok, in 
een volkomen Hindoe-overheersend land, 
de Germany United Campagne welke de 
Europese mensen wakker schudde, de 
New York United Campagne gehouden 
in de Madison Square Garden in de VS, 
en de Israël United Campagne welke 
proclameerde dat Jezus de Redder is in een 
staat waar het Jodendom overheersend is.
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Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

“De liefde is lankmoedig…Alles bedekt zij, alles gelooft zij, alles hoopt zij, alles verdraagt zij” (1 Korintiërs 13:4-7).

Liefde verdraagt, gelooft en hoopt alle dingen

In deze wereld, haat niemand het woord 
“liefde.” Iemand kan gelukkig zijn wanneer 
de liefde overvloedig in hem aanwezig, 
ongeacht hoe moeilijk zijn leven mag zijn. 
Integendeel, kunnen mensen geen waar 
geluk verkrijgen, als zij geen geestelijke 
liefde hebben, ook al leven zij een zeker 
leven in financiële voorspoed. Liefde is 
onvermijdelijk voor mensen en het zou 
geestelijke liefde moeten zijn die nooit 
veranderd.

De kenmerken van geestelijke liefde 
worden uitgelegd in 1 Korintiërs hoofdstuk 
13. Het zegt dat liefde alle dingen verdraagt, 
alle dingen gelooft, en alle dingen hoopt. Laat 
ons eens dieper kijken naar de geestelijke 
betekenis ervan en hoe de geestelijke liefde 
te bereiken.

1. Liefde verdraagt alle dingen
Nadat wij Jezus Christus aannemen, 

proberen wij te leven door het Woord van 
God. Terwijl u dat zo doet, komt u misschien 
dingen tegen die u moet bedekken. Wanneer 
u boos wordt of geïrriteerd raakt door 
anderen, dan moet u het verdragen. U zou 
ook met geen enkele tevredenheid uw eigen 
persoonlijke verlangens moeten verdragen 
om datgene te doen wat nodig is voor het 
welzijn van anderen.

Dat is de reden waarom “Liefde is 
lankmoedig”, opgenomen is als het eerste 
kenmerk van geestelijke liefde onder de 15 
kenmerken. We moeten lankmoedig zijn in 
elke soort van nood om de leugenachtige 
dingen te verwerpen uit onze harten en 
geduldig te blijven in de strijd tegen 
ons “ik.” Deze dingen verwijzen naar 
“lankmoedigheid.”

Wat betekent het  dan “verdraagt 
alle dingen”? Het is om al het lijden te 

verdragen dat veroorzaakt wordt door 
anderen, nadat wij onze harten hebben 
ontwikkeld met de waarheid. Namelijk, om 
alle dingen te verdragen in dit vers heeft 
een bredere betekenis dan het vers “Liefde 
is lankmoedig.” Het is om alle dingen te 
verdragen die niet in overeenstemming zijn 
met geestelijke liefde.

Met andere woorden, het is om alle 
soorten van slechtheid te verdragen, inclusief 
leugens, het vlees en zonden. Bijvoorbeeld, 
ongeduldig zijn; onvriendelijk zijn, maar 
boos worden; arrogant zijn; en ruw zijn, is 
allemaal tegen geestelijke liefde. Ook het 
zoeken van uw eigen voordeel, tarten, het 
kwade toerekenen, en zich verblijden over 
ongerechtigheid zijn allemaal dingen die niet 
vanuit geestelijke liefde zijn.

Hier, betekent iets verdragen niet zomaar 
het onderdrukken van iets. Het is om het 
tegenovergestelde kenmerken van liefde te 
verwerpen, namelijk alle leugens van ons 
hart en hen verwijderen. Het is om ons hart 
te besnijden. Wanneer wij ons hart besnijden 
en het vlees volledig verwerpen, dan, kunnen 
wij Geest vervulde mensen worden die enkel 
vol zijn van geestelijke liefde.

In feite, wanneer wij de Geest bereiken in 
onze harten, dan is de uitdrukking “verdragen:” 
niet meer nodig. Omdat in de Geest zijn 
betekent dat we God liefhebben tot de uiterste 
mate, kunnen we niet denken aan iets wat 
tegen de liefde is, en we zullen zeker zo iets 
niet doen. Ook, omdat we geen slechtheid 
in ons hart hebben, zullen we niet echt de 
tekortkomingen of fouten van anderen zien. 
Zelfs wanneer we ze zien, zullen we alleen 
maar proberen om ze te begrijpen en te 
bedekken, zodat we niets hoeven te dragen.

Hoe behandelden mensen Jezus, die naar 
de aarde kwam om hen, die zondaren waren 
te redden? Alles wat Jezus deed, was enkel 
goedheid, maar mensen spotten en verachtten 
Hem. Uiteindelijk kruisigden ze Hem. Jezus, 
die de waarheid zelf was, verdroeg in stilte 
zulke mensen. Hij deed zelfs voorbede voor 
hen, zeggende, “Vader, vergeef het hen, want 
ze weten niet wat ze doen” (Lucas 23:34). 

Jezus verdroeg alle dingen en Zijn 
liefde resulteerde in het werk van redding; 
iedereen die Hem aanneemt als de Redder 
kan een kind van God worden. Ze worden 
van dood verplaatst naar het eeuwige 
leven. God houdt van ons, dus Hij blijft 
voortdurend met ons “verdragen” en Hij 
wacht tot wij Zijn ware kinderen worden. 

2. Liefde gelooft alle dingen
Wanneer u iemand liefhebt met uw hart, 

zult u alles van die persoon geloven. Zelfs 
wanneer hij enkele tekortkomingen heeft, 

zult u nog steeds proberen om hem te 
geloven. U kunt hem zien met liefde, omdat 
u gelooft dat hij zal veranderen. Om op deze 
manier te geloven, is een bewijs van liefde 
voor anderen.

Het kan gezegd worden dat geloof een 
standaard is om de grote van liefde te meten. 
Daarom, om God volkomen te geloven, is 
om Hem volkomen lief te hebben. Met zijn 
volmaakte geloof in God, kon Abraham de 
“vader van geloof” genoemd worden en 
een vriend van God. Zijn geloof in God was 
oprecht zodat hij zonder enige aarzeling het 
gebod van God gehoorzaamde om zijn enige 
zoon Isaak te offeren. Hij kon dit alleen maar 
doen, omdat hij volkomen in God, Die zelfs 
de doden kan opwekken, geloofde .

Zoals hierboven gezegd is, gelooft liefde 
alle dingen. Degenen die God volkomen 
liefhebben, zullen ook alle woorden van 
God voor 100% geloven. Bovendien, 
omdat ze alle dingen geloven, zullen zij ook 
alle dingen verdragen. Om alle dingen te 
verdragen die tegen de geestelijke liefde zijn, 
moeten wij geloof hebben. Dat wil zeggen, 
dat alleen wanneer wij alle woorden van God 
geloven, wij ons hart kunnen besnijden, alles 
kunnen verwerpen wat tegen de liefde is, en 
dan alle dingen kunnen hopen.

Hoe heeft God ons liefgehad? Hij gaf 
onvoorwaardelijk Zijn enige Zoon voor 
ons, die zondaren waren. Hij opende de 
weg van redding. Het is niet zo dat wij 
Hem eerst liefhadden en Hem geloofden. 
God hield eerst van ons, en door het feit 
te geloven, kunnen wij God lief hebben 
zoals geschreven staat in 1 Johannes 4:9-
10. Eerst, beginnen wij God lief te hebben 
door dit feit te geloven, maar wanneer wij 
meer geestelijke liefde verkrijgen, zullen we 
een niveau bereiken waarin wij volkomen 
geloven omdat we liefhebben.

Het is mogelijk om geestelijke liefde te 
bereiken, wanneer we alle leugens van het 
hart verwijderen. Degenen die geestelijke 
liefde bereiken, geloven volkomen alle 
mensen. Zelfs wanneer de mensen vele 
ongerechtigheden en tekortkomingen 
hebben, en onbetrouwbaar lijken te zijn, 
zullen degenen met geestelijke liefde hen 
zien met geloof. Zij zien ook zichzelf door 
de ogen van geloof. Ze voelen zich niet 
teleurgesteld of gefrustreerd door hun eigen 
tekortkomingen, maar ze geloven alleen in de 
kracht van God die nooit opgeeft en dat Hij 
hen zal veranderen. De Heilige Geest zegt 
ons altijd in onze harten, “U kunt het doen” 
en volbrengt dingen als wij het geloven.

3. Liefde hoopt alle dingen
Mensen willen soms anderen veranderen 

op de manier dat zij het willen, omdat 
ze de manier waarop anderen handelen 
niet leuk vinden. Maar wanneer zij ruzie 
maken zonder ook maar de kleinste zaak 
te omarmen, lijkt het onzin voor hen om 
in staat te zijn om anderen te veranderen. 
Dus, u zou moeten proberen om uzelf te 
veranderen in plaats van te verlangen dat 
anderen veranderen. U moet ze ook zien 
met liefde en op hen wachten.

Om alle dingen te hopen is om te 
smachten en te wachten op alle dingen 
waarvan u gelooft dat ze zullen gebeuren. 
Dat betekent, dat wanneer u God liefhebt, 
u al Zijn woorden zult geloven en zult 
hopen dat alle dingen zullen gebeuren 
overeenkomstig Zijn woord. U hoopt op 
de dagen wanneer u uw liefde met God, 
de Vader voor eeuwig zult delen in het 
mooie hemelse koninkrijk. Dat is de reden 
waarom u alle dingen moet verdragen en de 
wedloop van geloof moet rennen. 

De wereldse mensen, die echter geen 
hoop hebben in alle dingen met geloof, 
hebben geen hoop op het  hemelse 
koninkrijk. Omdat zij geen hoop hebben, 
leven zij alsof het einde van het aardse 
leven, het einde van hun leven is. Ze volgen 
alleen maar en genieten van de vleselijke 
dingen. Omdat zij nog steeds geen echte 
bevrediging hebben, leven zij elke dag 
met moeilijkheden in hun leven, zonder 
enige echte hoop. Tot de dood, leven zij 
misschien van dag tot dag met angst voor 
de toekomst.

Aan de andere kant, degenen die in 
God geloven, hopen alle dingen, dus zij 
kunnen op de smalle weg wandelen zoals 
geschreven staat in Matteus 7:13-14. In 1 
Korintiërs 15:19 zegt de apostel Paulus, 
“Indien wij alleen voor dit leven onze hoop 
op Christus gebouwd hebben, zijn wij de 
beklagenswaardigste van alle mensen.”

Vanuit een vleselijk standpunt, lijken de 
zelfbeheersing en de eerbiedige levensstijl 
loodzwaar. Maar voor ons die geloven, 
is deze weg beter dan enige andere weg, 
omdat het de weg is naar de schoonheid 
van de Hemel. Zoals hierboven uitgelegd 
werd, wacht en hoopt liefde onveranderlijk 
op alle dingen totdat alles wat zij geloven, 
voortkomt.

Geliefde broeders en zusters, God wacht 
op ons totdat wij geestelijke liefde bereiken 
en Zijn ware kinderen worden. Voor Hem 
zijn duizend dagen als een dag. Dus we 
kunnen naar iemand kijken met geloof en 
alle dingen verdragen. Ik bid in de naam 
van de Here, dat door zo te doen, u vele 
zielen mag leiden tot de weg van redding.
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Wat is geloof, in 
het Christendom? 

{      }
Q. Ik ga nog niet zo lang naar de gemeente. Ik heb geleerd dat 
de “schat der schatten” geloof is. Ik zou graag meer in detail 
willen weten over het geloof in het Christendom.

A. Er zijn vele “kerkgangers” die alleen maar op zondag naar de kerk gaan. 
Ze leven zoals het hun uitkomt voor zes dagen en gaan voor een tijdje naar de 
kerk op zondag. Ze leiden een oppervlakkig Christelijk leven. Er zijn anderen 
die vele kerken bezoeken en alleen maar naar de boodschappen luisteren.
Ondanks dat zulke mensen op zondag naar de kerk gaan, hebben ze nog 
steeds problemen met ziekten, financiën, en familiezaken. Wat is daar de reden 
van? Dat komt omdat ze geen echt geloof bezitten dat waardig is om erkend te 
worden door God. Laat ons kijken naar wat “echt geloof” is in het Christendom.

Geloof: God de Schepper en 
Jezus Christus onze Redder 
geloven

Hebreeën 11:3 zegt, “Door het geloof verstaan wij, dat de 
wereld door het woord Gods tot stand gebracht is, zodat het 
zichtbare niet ontstaan is uit het waarneembare.” Dat is, het 
geloof dat God de hemelen en de aarde en alle dingen erin 
geschapen heeft met Zijn woord. 

God schiep alle dingen in het gehele universum en ons, 
mensen. Hij openbaarde Zichzelf, door het bewijs van 
Zijn schepping in alles wat Hij maakte te laten zien, zoals 
geschreven staat in Romeinen 1:20. Wanneer wij onze 
harten openen en deze natuurlijke wereld zien, kunnen wij 
de aanraking van God de Schepper voelen. We kunnen ook 
voelen dat God leeft door de Bijbel, Zijn Woord. We kunnen 
er niet alleen, zomaar in geloven, maar we kunnen werkelijk 
in de levende God geloven door de krachtige werken die hij 
heeft laten zien gisteren en vandaag door de mannen van God.

Christenen moeten geloven dat Jezus Christus hun Redder 
is en de Heilige Geest ontvangen als een gave. Wanneer 
wij vanuit het diepst van onze harten geloven dat Jezus de 

weg van redding opende en de mensheid heeft verlost van 
zonden, en ons eeuwig leven en hoop voor de Hemel heeft 
gegeven, zullen wij de Heilige Geest ontvangen, Gods ware 
kinderen worden, en de hemel binnengaan.

Zoals hierboven is uitgelegd, is “geloof” in het Christendom 
om Jezus Christus aan te nemen als de Redder en kinderen 
van God, de Schepper te worden. Wanneer wij leven 
overeenkomstig het Woord, kunnen wij in de Bijbel, 
antwoorden ontvangen op al onze vragen. Bovendien, proberen 
we ons best te doen om Gods echte kinderen te worden, die het 
hart van de Here hebben bereikt. Het gevolg van redding, staat 
beschreven in 1 Petrus 1:9, en leidt ons naar het eeuwige leven 
en het genieten van zegeningen en blijdschap in de hemel. 

Geloof: Het recht verkrijgen om 
Gods kinderen te worden en te 
veranderen door de waarheid

Vele mensen gaan naar de kerk en leiden hun Christelijke 
leven, maar vanaf het begin hebben ze niet allemaal waar 

geloof. Natuurlijk, wanneer wij ons bekeren van onze 
zonden, Jezus Christus aannemen en de Geest ontvangen, 
verkrijgen wij het recht om Gods kinderen te worden. 
Wanneer wij begrijpen wie God is en waarom Jezus 
Christus onze Redder is, en geloven in het bestaan van 
de Hemel en de Hel, is dit het begin van het geloof. Dan, 
moeten we het Woord van God uitoefenen zoals de dingen 
die God ons zegt om te doen, niet te doen, te houden en te 
verwerpen zoals in de Bijbel is opgeschreven. Wanneer wij 
in staat zijn om dat te doen, dan hebben we echt geloof wat 

door God wordt erkend.
Veronderstel dat er een persoon is, die gedurende een 

lange tijd Christen is. Als hij nog steeds niet de volledige 
Sabbat heiligt, niet zijn gehele tiende brengt, en hij haat 
en argumenteert met anderen, kan er niet van hem gezegd 
worden dat hij echt geloof heeft. Door de zonden en 
slechtheid in hem te vinden, en vurig te bidden, kan hij elke 
vorm van slechtheid verwerpen (1 Tessalonicenzen 5:22). 
Veranderd worden door de waarheid in de Bijbel, is de korte 
weg om echt geloof te bezitten, welke de schat der schatten is.

Geloof: de zekerheid der dingen 
die men hoopt, de overtuiging 
van de dingen die niet gezien zijn

Ongeacht hoeveel wetenschap en medicijnen er 
heden ontwikkeld zijn, een aantal problemen die boven 
menselijke mogelijkheden en limieten gaan, vele soorten 
van nieuw ontwikkelde ziekten, en enorme rampen 

kwellen met grote pijn de mensheid. Al die problemen 
kunnen worden opgelost door Gods kracht, en het is 
door echt geloof. De Bijbel geeft uitleg over geloof 
in Hebreeën 11:1-2, “Het geloof nu is de zekerheid 
der dingen, die men hoopt, en het bewijs der dingen, 
die men niet ziet. 2 Want door dit (geloof) is aan de 
ouden een getuigenis gegeven.” Dat zijn de dingen 
waarvoor mensen niet in staat zijn om zelfs maar te 
hopen, die gerealiseerd worden door geloof in God, 
de Schepper. De dingen die mensen niet kunnen zien, 
worden zichtbaar gemaakt door ze met geloof te zien. 
Hoe opwindend is dit voor degenen die zulke dingen 

ervaren! Met de kracht van God, de Almachtige, kunnen 
we alles volbrengen dat in werkelijkheid onmogelijk 
lijkt te zijn.

Degenen die echt geloof hebben dat door God 
erkend wordt, worden niet ontmoedigd of teleurgesteld 
als gevolg van de realiteit van enige situatie. Ze 
denken liever na over de liefde van God die ze erdoor 
kunnen voelen en geven dank aan Hem, terwijl ze de 
diepe liefde van God begrijpen die hen antwoorden 
en zegeningen wil geven. Als gevolg, kunnen zij 
antwoorden ontvangen op datgene wat zij vragen, als zij 
het met geloof belijden.

Geloof: de mate van liefde 
voor en innig vertrouwen in 
God

Matteus 7:21 zegt: “Niet een ieder, die tot Mij 
zegt: Here, Here, zal het Koninkrijk der hemelen 
binnengaan, maar wie doet de wil mijns Vaders, die in 

de hemelen is.” Mensen zeggen, “Heer, ik geloof in 
U”, maar velen van hen leiden hun christelijke leven 
eenzijdig voor hun gemak en voordeel. Ze hebben niet 
nagedacht over hoeveel God hen erkend en vertrouwt. 
Maar waar geloof is de mate van liefde voor en 
vertrouwen in God.

Een echte vertrouwensrelatie die nooit ontaardt in 
wat voor omstandigheid. We moeten limieten niet 
bevestigen in vertrouwen, zeggende, “Ik aanvaard 
het tot een punt, maar ik kan het niet als het dingen 
te boven gaat.” Alleen wanneer we over die limieten 

gaan, kunnen we perfecte daden van gehoorzaamheid 
laten zien. Alleen wanneer we God liefhebben met 
onze harten en ontelbare daden van gehoorzaamheid 
opstapelen met het begrijpen van Zijn hart, kunnen we 
geloof hebben dat Hem welgevallig is. Dus, “geloof” 
is de basis van een christelijk leven, de korte weg van 
redding, en de vereiste voor antwoorden en zegeningen.

We hopen dat u geloof zal bezitten welke God 
welgevallig is, geniet van de autoriteiten en zegeningen 
als kinderen van God, de Schepper, en verblijft in de 
stralende glorie zoals de zon in de eeuwige Hemel.



Mijn moeders ouders, inclusief haar 
grootouders geloofden in de Heer. Pastor 
Kichul Joo heeft het huwelijk van mijn 
grootvader ingezegend. Mijn moeder sprak 
over haar geloof en spoorde mij aan om 
ten alle tijden in geloof te leven. Maar ik 
jaagde enkel rijkdom, eer, glorie en plezier 
na. Ik was alleen maar een kerkganger.

In 1997, het jaar van mijn huwelijk, 
werkte ik voor Samsung halfgeleider. 
Het bedrijf werd geconfronteerd met de 
grootste uitdaging mede door de “IMF 
Financiële crisis.” Te midden van deze 
brutale atmosfeer, die gecreëerd werd door 
inspecties en staf vermindering, werkte ik 
voor het bedrijf en mijn overleving van 
’s morgens vroeg tot ’s avonds laat. Ik 
kon mij zelfs niet meer vasthouden aan 
enige vorm van goddelijkheid in mijn 
Christelijke leven, en ik verloor mijn 
gedachten en hart aan het wereldse succes 
en plezier.

 Daarna, verkreeg mijn bedrijf stabiliteit, 
en werd ik ook persoonlijk erkend. Ik deed 
het behoorlijk goed. Maar geestelijk voelde 
ik mij wanhopig zonder te weten wat de 
oorzaak ervan was. Ik had het gevoel dat 
ik niet zo moest leven en dat alles alleen 
maar ijdelheid was, als ik er later op zou 
terugkijken. Ik wilde datgene zoeken wat 
waardevoller was, maar ik kon het niet.

Om vrij te komen van zo’n leven, 
besloot ik om te verhuizen naar Canada. 
In mei 2012, verhuisde ik naar Calgary en 
ging naar de kerk. Ik ging naar elke samenkomst, inclusief 
de ochtend bidstond, en was vrijwilliger in de gemeente. 
Ik leidde een ijverig Christelijk leven. In die tijd, was ik 
geïnteresseerd in het opstarten van een motel, dus ging ik 
werken aan een balie. 

In tussentijd, in 2004, gaf diaken Chunho Kim (nu 
pastor Kim) mij het boek van Dr. Jaerock Lee Hel 
en Hemel I & II. Ik luisterde ook naar de kostbare 
boodschappen van leven van Dr. Lee, welke mij diep 
in mijn hart aanraakten en mij genade gaven. Ik besefte 
dat ik niet gered kon worden door het geloof dat ik had, 

en dat werd een keerpunt in mijn leven. Ik verlangde er 
ernstig naar om Dr. Lee persoonlijk te ontmoeten.

In juli 2006, bezocht ik de Manmin Central Church in 
Korea met de familie van Diaken Chunho Kim. Ik ben in 
Korea geweest voor een maand, heb vele dingen geleerd 
in de gemeente, en werd uitgedaagd in mijn geloof. Ik kon 
zien dat de kerk van God hield, en dat zij Hem behaagden. 
In het bijzondere, tijdens de Zomer Retreat, werd ik 
genezen van pijnlijke rugspieren, door het gebed van Dr. 
Lee voor de zieken. Ik werd vooral aangeraakt door Dr. 
Lee die zichzelf wegcijferde voor zijn gemeenteleden, net 

zoals de goede herder Zijn leven neerlegde 
voor de schapen. Tijdens mijn bezoek aan 
Korea, werd Diaken Kim uitgezonden 
als Manmin’s zendeling en opende hij de 
Calgary Manmin Church. In het najaar van 
2006, ontving ik het gebed van zegeningen 
met de gebedstitel “Een bedrijf openen dat 
de gemeente financieel zegent” van Dr. 
Lee, die op weg was om een campagne te 
houden in de USA, de New York United 
Campagne.

Terug in Canada, leidde God mij 
naar de weg van zegen. In 2009, nam ik 
voorspoedig de “Great Clips” over op de 
Beltline. “Great Clips” is een franchise 
kapsalon, in de Verenigde Staten en 
Canada met meer dan 3000 locaties in de 
Verenigde Staten en Canada.

Ik kwam enkele moeilijkheden tegen, 
tijdens de opening, maar ik ontdekte mijn 
gebrek aan vertrouwen in God en bekeerde 
mij. Toen, maakte God de dingen die 
onmogelijk leken, mogelijk, en bevestigde 
het gebed van Dr. Lee.

Mijn vrouw, Diakones Ranah Kim, is 
hoofd over het Locale Personeelsbeheer en 
kappers, en ik ben hoofd van het algemene 
Beheer.

Uiteindelijk was ik in staat om zelfs 
een bekend salon over te nemen, welke 
zelfs de lokale Canadese bevolking niet 
gemakkelijk kon overnemen. En ik gaf de 
volledige tienden van mijn verkopen, niet 
van mijn inkomen. Zelfs nu geef ik een 

tiende van mijn verkoop, zonder mijn eerste besluit te 
vergeten. Ik heb ook offers gegeven aan Dr. Lee en heb 
zegeningen ontvangen van mijn bedrijf.

Als een gevolg, kreeg mijn salon “The Outstanding 
Sales Growth Prize” van de USA hoofdkantoor op de 
30ste verjaardag van de keten in 2012, ondanks dat het 
in de lagere rangen bleef van verkoop toen ik het opende. 
Overeenkomstig de statistieken van van Canada, is het 
inkomensniveau van mijn gezin in de top 10%. Ik geef 
alle dank en glorie aan God, die mij de herder Dr. Jaerock 
Lee liet ontmoeten en mij zegende.
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.

anmin   ieuwsM  N

anmin   ieuwsM  N

Gedurende 20 jaren leed ik aan de nawerkingen van een operatie 
aan mijn ruggengraat. Ik herinner me niet meer wanneer het was dat 
Manmin Nieuws gebracht werd in Bisayan aan mijn huis.

Niettemin, las ik het en ontving genade. Toen heb ik mij 
ingeschreven in de Davao Manmin Church die bediend werd door 
Pastor Kathryn E. Kim. In het begin van 2013, waren mijn benen 
stijf en verloren hun kracht, dus ik kon niet meer zelf wandelen. 
Bovendien, viel ik in juli 2013 in mijn badkamer, dus ik kon niet 
meer lopen en bleef in bed. In tussen tijd, hoorde ik het goede 

nieuws dat de zakdoeken genezingsdienst gehouden 
zou worden met de Manmin World Guidance pastor 
Heesun Lee, als spreker (Handelingen 19:11-12).

Op 6 december 2013, begon de laatste samenkomst, 
en Pastor Lee bad voor de zieken met de zakdoek, 
waarover Dr. Jaerock Lee had gebeden. Na het gebed, 
hield een van de zendingsteamleden, mijn handen 
vast, terwijl ik zat en zei me om op te staan, maar ik 
kon niet. Tot mijn verbazing, stond ik echter na enige 
tijd voor het altaar.

Ik kan me niet meer herinneren hoe ik in staat was 
om te wandelen naar het altaar, maar het voelde alsof 

in door de lucht zweefde. Toen bracht Pastor Lee de boodschap en 
leidde de lofprijs en gebed. Ik bracht lofprijs door met mijn hele 
lichaam te dansen samen met de gemeenteleden. Het was iets wat ik 
nooit eerder had gedaan. 

Ik ontving het vuur van de Geest daar, dus zelfs thuis had ik het 
zo heet, dat ik niet kon slapen. De volgende ochtend, gebeurde er 
een ontzagwekkend ding! Ik kon zelf opstaan en wandelen zonder 
enige hulp. Halleluja!

Oudste Hyunkyu Lee (Calgary Manmin Church in Canada)

Myrna Delmo (Davao Manmin Church in de Filippijnen)

“Overvloedige zegeningen 
met de toenemende 

verkoop in mijn bedrijf” 

“Ik ging wandelen, nadat 
ik het vuur van de Heilige 
Geest ontving”


